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Geachte Stuurgroep N264 Z gedeputeerde v.d. Maat,

Woensdag 16 september 2020 heeft de projectleider N264 op verzoek van de 
gemeenteraad van Mill en Sint Hubert, in de commissie Ruimte Ã Economie, een 
presentatie gehouden betreffende het proces en de stand van zaken herinrichting N264. Dit 
omdat verschillende fracties in de gemeenteraad diverse verontruste signalen kregen over 
de slechte communicatie en de werkwijze van de provincie tijdens het proces dat vanaf 
2017 loopt.

Tijdens deze bijeenkomst zijn door de leden van de commissie vragen gesteld en 
suggesties gedaan om de tot nu toe gemaakte voorstellen te kunnen begrijpen en daarmee 
bij te dragen aan het creëren van draagvlak. Het projectteam gaf hier aan dat ze een 
ambtelijk advies maken, gebaseerd op de theorie, maar dat het provinciebestuur uiteindelijk 
de keuzes maakt. Het projectteam gaf verder aan te werken binnen de door de provincie 
meegegeven kaders waarbij structuuringrepen niet aan de orde zijn omdat deze in 2018 
zijn vastgesteld.

Op 21 september 2020 heeft er een werkgroep bijeenkomst N264 deelgebied 3b 
plaatsgevonden welke werd georganiseerd door de provincie. Er werd een presentatie 
gegeven en daarna zou er ruimte zijn voor vragen en/of opmerkingen.

Tijdens deze presentatie werd het volgende behandeld:
» Snelheidsverlaging is geen doel op zich.
» Functie van de N264 is een gebiedsontsluitingsweg.
» Behandeling van de gestuurde brieven door aanwonenden en Dorpsraad Sint 

Hubert.

Na de eerste discussieronde is de vergadering echter gestaakt. Het projectteam gaf aan 
dat de punten waarover discussie is, buiten hun opdracht vallen.



Daarop is het voorstel gedaan de gehele opdracht terug te geven aan de opdrachtgever 
(stuurgroep I gedeputeerde). Dit werd door de aanwezigen unaniem gesteund. Uiteindelijk 
ging hiermee de projectleider akkoord.

De argumenten van aanwonenden zijn:
» Aanwonenden kunnen zich niet in de huidige plannen vinden, kortom er is geheel 

geen draagvlak.
» De deelnemers willen niet dat de provincie onnodig veel geld uit gaat geven voor 

een korte termijnoplossing welke niet gericht is op de aanpak van de bron.
» De volledige uitkomst van het onderzoek naar de mogelijkheden omtrent de N264 in 

2017-2018 zijn nog steeds onderbelicht bij de aanwonenden en belanghebbenden 
van de N264 en nog nooit volledig gepresenteerd.

Uit bovenstaande blijkt dat het in de communicatie weer misgaat en het draagvlak bij de 
direct aanwonenden en betrokkenen in Sint Hubert voor de voorgenomen herinrichting van 
de N264 deelgebied 3b geheel weg is.

Daarom verzoeken wij u als Stuurgroep N264 ! verantwoordelijk gedeputeerde:

1. Verbeter per direct de communicatie met de aanwonenden en andere 
belanghebbenden betreffende de herinrichting N264 binnen de bebouwde kom.

2. Doorloop de uitwerking van het gedeelte buiten de bouwde kom in oostelijke richting 
(deelgebied 3b) middels een heldere communicatie en constructief overleg met de 
direct aanwonenden en andere belanghebbenden. Dit zowel voor het proces als de 
inhoud.

3. Start, voor een structurele oplossing voor de langere termijn, een nieuwe 
omgevingsstudie op structuurniveau. Aanpak van (vracht)verkeersoverlast aan de 
bron dient hierbij het uitgangspunt te zijn. Wij als gemeenteraad van Mill en Sint 
Hubert zijn van mening dat het eerder uitgevoerde onderzoek onvoldoende en 
onvolledig is gepresenteerd én is gebaseerd op aannames die inmiddels 
achterhaald zijn.

Met vriendelijke groet, 
Gemeenteraad Mill en Sint Hubert

S.J.H.G. Wannet MSc 
Griffier

ing. A.A.M.J. Walraven 
Burgemeester



MOTIE VREEMD AAN DE ORDE VAN DE DAG VKP

Aan de raad van Mill en Sint Hubert,

Betreft: Brief gemeenteraad Milt en Sint Hubert aan de Stuurgroep N264 en
verantwoordelijk gedeputeerde v.d. Maat

De raad van de gemeente Mill en Sint Hubert in vergadering van 5 november 2020

Gezien de stand van zaken betreffende het proces herinrichting N246. (binnen de
bebouwde kom Sint Hubert en buiten de bebouwde kom in oostelijke richting)

Constaterende dat:
» de leden van de commissie R&E, in vergadering bijeen op woensdag 16 september 

2020, onvoldoende gehoor vonden bij de projectleider N264 om de simpele reden 
dat de gemeenteraad geen opdrachtgever is;

* wij als gemeenteraad wel een volksvertegenwoordigende rol hebben en hier ook 
invulling aan dienen te geven;

« de communicatie met direct betrokkenen en belanghebbenden gedurende het 
proces herinrichting N264 de afgelopen járen niet goed gelopen is.

* de communicatie nog steeds niet goed loopt;
* op 21 september 2020 heeft er een werkgroep bijeenkomst N264 deelgebied 3b 

plaatsgevonden in Sint Hubert. Deze bijeenkomst is vroegtijdig gestaakt. Het 
projectteam gaf aan dat de punten waarover discussie is, buiten hun opdracht vallen;

» de voorgestelde plannen herinrichting N264, (binnen de bebouwde kom Sint Hubert 
en buiten de bebouwde kom in oostelijke richting,) weinig draagvlak hebben bij de 
direct aanwonenden en direct betrokkenen;

* de voorgestelde plannen herinrichting N264, (binnen de bebouwde kom Sint Hubert 
en buiten de bebouwde kom in oostelijke richting,) geen bijdrage leveren in het 
aanpakken van de bron;

* op verzoek van de gemeente Uden een nieuwe omgevingsstudie plaats gaat vinden 
betreffende de verkeersafwikkeling rondom het dorp Volkel.

Is van mening dat:
* de gemeenteraad per brief kenbaar moet maken aan de Stuurgroep N264, en de 

verantwoordelijk gedeputeerde wat haar mening is betreffende de invulling van het 
proces en de huidige stand van zaken betreffende de voorgestelde herinrichting 
N264 (binnen de bebouwde kom Sint Hubert en buiten de bebouwde kom in 
oostelijke richting) met het nadrukkelijke verzoek om met (verbeter) acties te komen.

Verzoekt de griffier:

- de brief betreffende de oproep aan de Stuurgroep I verantwoordelijk 
gedeputeerde v.d. Maat namens de gemeenteraad te verzenden met een 
afschrift aan de fracties van de Provinciale staten en Dorpsraad Sint Hubert.



en gaat over tot de orde van de dag.

Mill, 5 november 2020

In te vullen door de griffier.

Besluit van de raad van de gemeente Mill en Sint Hubert van 5 november 2020

Deze motie is: aangenomen ŕvSfworpen I ingetrokken

met:

o
stemmen voor. 
stemmen tegen.

Fracties:
Fracties:

De griffier,
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